
 

 

Dagsorden 

Skolebestyrelsesmøde  

Tirsdag den 23. marts 2021 kl. 17 – 19 Virtuelt i Teams 

Mødedeltagere:  

Thomas Vedel, Jacob Seier Petersen, Sanne Krogh, Lisbeth Gasbjerg, 

Martin Ipsen Pedersen, Jane Hagelskjær (suppleant) Barbara 

Bjørnestad Kolby, Hanne Damgaard Petersen, Dorte Hertz, Laura 

Ipsen Pedersen og Per Krogh Jensen.  

 

 

1. Godkendelse af referat og dagsorden (B) 

Referat og dagsorden godkendt. 

 

2. Nyt fra ledelsen (herunder status på nedlukning og ansættelse 
af ny skoleleder) (O) 

9. klasse er inde 50 % af tiden lige nu. De er inde med 

princippet om, at der skal være så få lærere omkring klassen 

som muligt. 

5.-8. årgang er inde en gang pr. uge – udendørs med toilet og 

taskeopbevaring i SGG, hallen og de grønne skolehaver. 

Vi har etableret testfaciliteter i gymnastiksalen. Der er ikke 

så stor forudsigelighed og indflydelse på testtider. Kommunen 

skal have ros for at sætte et testkorps op. Manuel registrering 

af testresultater er dog tidskrævende.  

Sidste samtalerunde vedr. ansættelse af skoleleder er på 

onsdag, her på skolen. Vi håber på en ansættelse denne gang. 

Christina Poulsen går på barsel efter påske. Mette Pedersen 

overtager ledelsen af mellemtrinnet. Per overtager ledelsen på 

0.-2. klasse.   

SFO har skubbet en besparelse på medarbejderdelen foran sig 

siden 2018 og 2019. Nu får vi 2 medarbejdere tilbage fra 

barselsorlov, hvilket gør, at vi siger farvel til 2 

medarbejdere. 

Vi får fire 0. klasser.  

Vi ansætter tre 1. klasselærer og gerne pr. 1/6, da vi får 

tildelt nogle statslige midler til særlig indsats op til 

skoleferien. Stillingsopslag kommer op i denne uge. Vi mangler 

musik og engelsk, ud over dansk og matematik. 

Der bliver arbejdet på A20 – Skoleplanen. Den er snart færdig, 

og der har været et godt samarbejde mellem Per og Barbara om 

udfærdigelse af teksten. 

 

3. Nyt fra elevrådet (O) 
Elevrådet har ikke holdt møde endnu. Bestyrelse og ledelse 

opfordrer kraftigt til, at der afholdes et møde hurtig efter 

påske.  

 

4. Nyt for forældrene (O) 



 

Et par forældre har henvendt sig om lidt forskelligt. Der har 

været forespørgsler om kantinen. Der er nogle forældre der 

gerne vil yde en indsats ind i kantineprojektet. Vi bringer det 

op igen inden sommerferien og satser på, at vi kan nedsætte en 

projektgruppe. 

 

5. Orientering om elevfravær (O)  

Der ligger nogle klare handleplaner for elevernes fravær, afhængig af 

den enkelte elevs fraværsprocent. Der bliver fulgt op på fraværet med 

eleverne og deres forældre. Kommunen har også et projekt ”Back to 

School” for de elever med det mest bekymrende fravær. Per sender 

vores handleplan ud til bestyrelsen. 

Vi ved ikke, hvordan vi ligger rent fraværsmæssigt i forhold til de 

andre skoler i kommunen. Ledelsen undersøger om, det kan fremskaffes. 

Punktet tages op igen til næste år, ifølge årshjulet. 

 

6. Evt. 
Det skal skrives ind i årshjulet, at et af de første møde med 

nye bestyrelsesmedlemmer skal være et møde om, hvordan det er 

at være i en skolebestyrelse, og hvilke forventninger der kan 

være til bestyrelsens medlemmer.  

 

7. Forslag til punkter på næste dagsorden  
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  


